

## Μόνικα Παπαϊωάννου

Σπούδασε στη Μουσική Ακαδημία της Βασιλείας στην Ελβετία με τον Α. ZOLDY κι έπειτα με την Α. OPREAN, με τους οποίους πήρε και το δίπλωμά της στο βιολί τον Ιούνιο του 1988. Σε ηλικία δεκαεπτά ετών κέρδισε το Γ' Βραβείο στον Ελβετικό Διαγωνισμό Νεολαίας. Έχει πραγματοποιήσει πολλές εμφανίσεις στην Ελλάδα με ρεπερτόριο μουσικής δωματίου ενώ αριθμεί πλήθος συμμετοχών σε ορχηστρικά σύνολα. Από το 1988 μένει μόνιμα στο Ναύπλιο, όπου διδάσκει Βιολί και μουσική δωματίου ( στο ωδείο Ναυπλίου καθώς και Βιολί και μουσικά σύνολα στο δημοτικό ωδείο Άργους).

**EN**

## **Monica Papaioannou**

Studied violin with A. Zöldy and A. Oprean at the Basel Music Academy in Switzerland and graduated in June 1988. At the age of 17 she won the 3rd prize in the Swiss Youth Music Competition. She has given many chamber music concerts as well as orchestral concerts in Greece and abroad. Today she is active in various chamber music groups and teaches at the community music school Argos and at the music school Nafplion.

## **Monica Papaioannou**

hat an der Musikakademie Basel in der Schweiz bei A. Zöldy und bei A. Oprean Violine studiert und mit dem Diplom im Juni 1988 abgeschlossen. Mit 17 Jahren gewann sie den 3. Preis im Schweizer Jugendmusik Wettbewerb. Sie hat in Griechenland und im Ausland viele Kammermusik-Konzerte sowie auch Orchester-Konzerte gegeben. Heute ist sie in verschiedenen Kammermusik-Gruppen aktiv und unterrichtet an der Gemeinde-Musikschule Argos und an der Musikschule Nafplion.